
 

 

 

 

ÅRSBERETNING V/S IL FOTBALL 

2024 

 

 

 

 

 



Styrets sammensetning: 
 
Styret har siden årsmøtet i Hovedstyret 8 februar bestått av: 
 
Leder:     Atle Kirkeby 
Økonomi og Fiks:   Steffen Storm Olsen 
Kioskansvarlig og styremedlem: Tina Charlotte Andersen 
Spoorts og styremedlem:  Lukas Gudøy-Markiewicz 
Styremedlem A-laget:   Viggo Bjørnholdt 
Material forvalter og styremedlem: Arnar Hauksson 
Styremedlem:    Knut Erik Wolff 
 
 
Medlemstall: 
 
Antall medlemmer 2024:  Ca 160 spillere 
Vi startet opp med treninger for 2018 etter Påske, og de har deltatt på cuper gjennom «På 
med Drakta». Blitt en stor og flott gruppe. 
 
Året har vært preget av en del endringer og frafall av medlemmer;  
VS-Eika laget ble oppløst og lagt til Eika. 
2009/10/11 laget ble oppløst i januar på grunn av manglende spillere. En del spillere gikk til 
Ekholt.  
2012 ble oppløst dagen før seriestart, da trenerne valgte å slutte. En del av spillerne gikk til 
Kambo. Et par spillere har gått inn på 2013 laget.  
A-laget ble oppløst ved sesongslutt, da trener har startet ny klubb i Moss.  
 
 
Trenere og lagledere: 
 
Antall trenere og lagledere: 34 
 
Trenerkompetanse: 
Grasrottrener 1, 2, 3, 4 og UEFA kurs 
2016:   Thor Christian Johansen (1, 2, 3 og 4 + C kurs) 
2015:  Robert Johansen (1, 2, 3, 4) 
  Fredrik Hytten (1, 2) 
2014:   Thor Christian Johansen (1, 2, 3, 4 + C kurs) 
2013:  Gisle Unum (1) 
J2011/12/13: Christer Skaug (1) 
 
Keepertrener: 
VS IL Fotball har hatt avtale med Espen Langrud som keepertrener. Oppstart i april og holdt 
på frem til november, med ferie i skolens ferier. Positiv feedback fra spillere og foreldre på 
treningene. 
 
 



 
Styremøter og trener/lagleder møter: 
 
Det har vært 6 styremøter gjennom 2024, samt et i januar 2025. Målsetning har vært 
annenhver måned. 
Det ble gjennomført ett trener og lagleder møte i april, før sesongstart.  
 
 
Cuper: 
 
VS IL Fotball arrangerte en interncup. Denne ble gjennomført i september. Alle aldersgrupper 
deltok, med ett eller flere lag. 
Mye glede å spore blant barna, mange tilskuere til stede. Et positivt arrangement. 
Det var ved siden av det sportslige lagt opp til åpen kiosk med salg, samt grilling av burgere 
og pølser. Fair Play natursti med gevinst til alle som gjennomførte, samt loddsalg med 
gevinster fra mange bidragsytere. 
Dagen ble avsluttet med premieutdeling av ordfører Reidar Kaabbel. 
 
Alle lag deltok på eksterne cuper gjennom sesongen. 
 
 
Økonomi: 
 
Lokale aktivitets midler: Kr. 255.317,00 
Treningsavgift lavere enn budsjettert 
Innkjøp av materiell lavere enn budsjettert 
Resultat positivt ved årsslutt, selv om vi budsjetterte i minus for 2024. Minus budsjett 
grunnet bytte av sponsor på drakter og overtrekk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Lagsberetninger sesongen 2024 
Lagsberetning sesongen 2024 

Lagets navn: Mix 2018 

Navn på trenere: Jørgen Thømt Jensen, Morten Solberg, Morten Andre Veidal Sæther, Tor Einar 

Christensen, Aleksander Dragsnes  

Navn på lagleder: Aleksander Dragsnes 

Personer tilknyttet laget med grasrottrenerkurs:  

Navn/Nivå: 

 

Antall spillere i starten av sesong: 5 

Antall spillere på slutten av sesong: 24 

Antall foreldremøter: 1 

Sesongen 2024 – Sportslig:  

Ikke bare bare å starte et fotballag med 6 åringer. Det har vært noen utfordringer her og der men vi 

har løst alle med bravur om jeg får si det selv =D 

Vi startet opp sensommer 2024 og hadde noen treninger før vi ble med på PåMedDrakta serien ut i 

august måned. Dette synes store og små var veldig gøy og ga mersmak. 

Flere barn kom til underveis i sesongen og vi deltok på noen eksterne cuper osv. alle med positivt 

utfall mtp. Samhold og lagfølelse. Vi er blitt mye bedre kjent med hverandre og da går ting naturlig 

litt lettere … 

Sesongen 2024 – Sosialt:  

Vi har på høsten 2024 prioritert treninger og kamper som sosialt samvær. Dette også for å ikke fylle 

timeplanene hver eneste uke. Foreldre står sammen under treninger og prater og blir kjent samtidig 

som barna trener og lærer seg hverandre gjennom fotballen. 

Vi har et underliggende mål for 2025 til å få til noe gøy felles utenom fotballen … men ikke noe 

planlagt enda. 

Hva har vært bra? 

Veldig mange engasjerte barn og foreldre. 

Alltid en hjelpende hånd å få før/etter trening med rigging av baner etc…  

Hva kunne vært bedre? 

T-skjortene som barna fikk med navn på kunne med fordel vært en størrelse eller 2 større da mange 

av barna allerede var for store for de trøyene de fikk utlevert. 

Kanskje et bedre system på overtrekks vester. vi har ved flere tilfeller måttet bruke senior vester på 

de minste og det er litt i største laget =D 

 



 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

Bedre tilbud for barna på vinterstid ?  17.00 i Svinndal på en Torsdag er ikke akkurat å rope hurra for 

men vi har klart oss også håper vi jo at Hallen vår er klar til bruk neste vinter… 

Mvh 

Lagleder/Trener 

Aleksander Dragsnes 

V/S Mix 2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Lagsberetning sesongen 2024 

Lagets navn: 2017 Mix   

Navn på trenere: Christofer Bäckström, Erik Edson Bergstrøm, Marius Ark Saastad, Will Andre Toft,  

Vidar Blomsnes, Jan Dahlen Holløkken (Kommet inn istedenfor Dag Erik Børnich) 

 

Navn på lagleder: Bettina Amundsen 

Personer tilknyttet laget med grasrottrenerkurs: Ingen 

Navn/Nivå: 

Antall spillere i starten av sesong: 23-24 

Antall spillere på slutten av sesong: 29 

Antall foreldremøter: 0 

 

Sesongen 2024 – Sportslig:  

Eks: Hvordan har sesongen vært? Hva har laget deltatt på?  

Laget har deltatt på samtlige 6 «På med drakta» turneringer med gjennomsnitt 3 lag per cup.  

I tillegg har vi vært på: Kanalcup i Horten med 3 lag 

Interncup med 3 lag.  

Og til slutt en ble vi invitert til Ekholt for en Mini-turnering hvor vi fikk prøve oss på 5’er fotball. Her 

stilte vi også 3 lag.    

Sesongen 2024 – Sosialt:  

Eks: Sosiale tiltak og miljø i laget.  

Har dessverre ikke vært mye sosiale tiltak utenom cupene. Det er en stor spillergruppe, og sosiale 

tiltak må eventuelt planlegges godt om de skal ha ønsket effekt. Dette for at ikke vi skal ende opp 

med grupperinger hvor barna bare «henger» med de som de allerede kjenner godt fra før.  Det har 

vært et par runder med IS på trening, og utlevering av godtepose til de som møtte på siste trening før 

jul.  

Hva har vært bra? 

Opplever at det har vært mye fotballglede. Godt oppmøte på treningene. For det meste godt 

treneroppmøte. Markant økning i svar % fra foreldre etter at vi gikk over til Spond.  

Hva kunne vært bedre? 

Økt fokus på lagånd og jobbing med fellesskapsfølelse. Samspill og mer kontakt mellom barna på 

tvers av skolekrets.  

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

Lagsberetning sesongen 2024 



Lagets navn: MIX 2016 

Navn på trenere: Thor Christian Johansen, Kristian De Sousa Batista 

Navn på lagleder: Atle Kirkeby 

Personer tilknyttet laget med grasrottrenerkurs:  

Navn/Nivå: Thor Christian Johansen Delkurs C 

 

Antall spillere i starten av sesong:  

Antall spillere på slutten av sesong: 11 stk 

Antall foreldremøter: 1 foreldremøte på høsten 

 

Sesongen 2024 – Sportslig:  

Laget har spilt sin første sesong med 5er fotball, og deltatt på et par cuper ved siden av. 

Liten spillegruppe, så alle har fått spilt og deltatt på det de ønsker. 

Hatt en åpen trening for å få flere spillere med. Har vært litt til og fra med spillere gjennom 

sesongen, men en stabil kjerne som holder laget gående. 

 

Sesongen 2024 – Sosialt:  

Hadde felles sommeravlsutning med 2015, da vi også innimellom har trent noe med dem. Ingen 

avslutning til jul. 

 

Hva har vært bra? 

Veldig positiv utvikling på spillergruppen gjennom sesongen. Blitt en god og samspilt gjeng. 

 

Hva kunne vært bedre? 

Ble et bytte av trenere gjennom vinteren og like før sesongstart. Thor Christian tok over treningene 

for å holde guttene i gang, og har holdt det gående gjennom sesongen. Kristian og Atle har bidratt 

ved behov. Ved sesongslutt står vi nå uten hovedtrener, og ser på om vi må slå oss sammen med 

2015. 

 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

 

 

 



Lagsberetning sesongen 2024 

Lagets navn: V/S 2015 

Navn på trenere:  

Fredrik Hytten (Hovedtrener) 

Robert Johansen 

Navn på lagleder: Lene Marita Saint-Sollieux 

Personer tilknyttet laget med grasrottrenerkurs: 2 

Navn/Nivå: 

UEFA C 

Grasrot 1 og 2 

Antall spillere i starten av sesong: 18 

Antall spillere på slutten av sesong: 15 

Antall foreldremøter: 1 

Sesongen 2024 – Sportslig:  

I 2015-sesongen stilte vi med to lag i serien, og vi har hatt mange fine opplevelser gjennom året. Vi 
avslutter sesongen med noe færre spillere enn vi startet med. Dette ser vi på som en naturlig del av 
overgangen til større bane og et høyere konkurransenivå. Overgangen til 7'er-fotball har medført mer 
fokus på taktikk, samspill og det å håndtere økt motstand i kamper. 
Gjennom året har vi deltatt på flere cuper, blant annet Kanal Cup, Frigg Cup, Sprint/Jeløy 7'er Cup og 
Kråkerøy Cup. Disse turneringene har gitt spillerne muligheten til å møte god motstand og utfordre 
seg selv, noe som har bidratt til utviklingen både individuelt og som lag. 
 
Sesongen 2024 – Sosialt:  
2015-laget består av en ivrig og flott gjeng, hvor majoriteten av spillerne kommer fra Våk. Laget har et 
sterkt samhold og kjenner hverandre godt. Vi avsluttet sommeren med en veldig fin sammenkomst på 
banen vår på Kirkebygden, hvor spillere, trenere og foreldre samlet seg og barna spiste pizza. På 
slutten av året var vi også samlet på et klatrekurs på Høyt under taket. 
 

Hva har vært bra? 

Det har vært en sesong preget av utvikling, samhold og positive opplevelser både på og utenfor 
banen. Vi ser frem til å bygge videre på dette. 
 

Hva kunne vært bedre? 

Vi opplever utfordringer med å få trent skikkelig på vinterstid nå som hallen er under oppussing, vi 

hadde håpet at klubben hadde lagt bedre til rette for utfordringene vi visste kom nå i vinter.  

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

Vi må få på plass nye 7 er mål med hjul som kan flyttes av en person om nødvendig. 



Lagsberetning sesongen 2024 

Lagets navn: Miks fotball 2014 

Navn på trenere: Thor Christian Johansen og Gøran Willassen. God støtte fra HarryZukancic og Piotr 

Stoltmann. 

Navn på lagleder: Bente Lovise Lied 

Personer tilknyttet laget med grasrottrenerkurs: Thor Johansen 

Navn/Nivå: Delkurs C 

 

Antall spillere i starten av sesong: 18 

Antall spillere på slutten av sesong: 15. Etter sesongslutt har en spiller til sluttet, så vi er nå 14 

spillere. 

Antall foreldremøter: 2 

 

Sesongen 2024 – Sportslig: Vi har hatt to lag påmeldt i serien. Har spilt noenlunde jevnt med de 

andre klubbene. Pga noe frafall iløpet av sommeren, har 2-3 spillere måttet spille to kamper/uke. 

Dette har medført slitasje på de spillerne. En stabil stamme med trenevillige barn. Dessverre noen 

spillere som er lite på trening.  

Vi har deltatt på flere cuper; Sandarcup, Skattkammercup, Kanalcup, Sprint sin guttecup, BDO-cup 

 

Sesongen 2024 – Sosialt:  

Et godt sosialt miljø i laget. Vennskap på tvers av skolekretser. Veldig kjekt med overnattingscup i 

Sandefjord. Sommeravslutning.Vi tar juleavslutningen neste uke, kombinerer dette med spillemøte. 

Hva har vært bra? En gruppe med barn som er glad i og interesserte i fotball, trenevillige. Stor 

fotballmessig utvikling hos de aller fleste. 

Hva kunne vært bedre? Flere på mest mulig treninger. Er noen som stiller lite på trening. 

Hospiteringsmuligheter.  

Hva kan styret tilrettelegge bedre for? Stort forbedringspotensiale på hospitering, begge veier. Opp 

og ned. Dette har vært mangelfullt pga like treningstider.  

 

 

 

 

 

 



Lagsberetning sesongen 2024 

Lagets navn: Gutter 2013 

Navn på trenere: Eivind Nilsen og Gisle Unum  

Navn på lagleder: Cecilie Hagquist Johannessen     

Personer tilknyttet laget med grasrottrenerkurs: Gisle Unum 

Navn/Nivå: 1 

 

Antall spillere i starten av sesong: 18 

Antall spillere på slutten av sesong: 21 

Antall foreldremøter: 1 

 

Sesongen 2024 – Sportslig:  

Laget startet vinteren 2024 med å delta i vinterserie med andre lag i Mosseregionen. Noen kamper 

måtte avlyses pga mye snø, men ellers har det vært bra gjennomføring. Vi har deltatt på Lyn Kick-off 

cup i Oslo i april og Kanal-Cup i Horten i juni. I seriespill har vi hatt to lag påmeldt.  Høydepunktet var 

kanskje i august da hele laget med foreldre, søsken etc deltok på Sebra-Cup i Kristiansand. På slutten 

av sesongen var det tradisjonell handicap-turnering. Vi har stort sett trent 2 ganger i uka, da en del 

spillere har spilt to kamper i løpet av uka også. Vi har trent gjennom hele høsten frem til midten av 

desember. Vi har også startet vinterserie for 2024/25, hvor vi har gått over til 9er-fotball. Bra 

treningsoppmøte, og nye tilskudd av spillere til laget har vært veldig bra. 

 

Sesongen 2024 – Sosialt:  

Vi hadde vanlig sommeravslutning i juni. Det store sosiale høydepunktet var overnattingsturnering i 

Kristiansand. Vi avsluttet sesongen med besøk på klatrepark i Moss i desember. 

 

Hva har vært bra? 

Bra samhold i lager. Bra treningsoppmøte. Foreldregjeng som støtter opp på dugnader osv. 

Hva kunne vært bedre? 

Vi skulle gjerne hatt lag over i alder, slik at noen av spillerne kunne hospitert opp. Vi trenger nye 7er-

mål. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for?  

Nye mål. 

 

 



Lagsberetning sesongen 2024 

Lagets navn:  VS jenter 2011/2012/2013 

Navn på trenere: Christer Skaug,  Tina- Charlotte Andresen, Ray Moe, 

Navn på lagleder: Martin Fledsberg Vatne 

Personer tilknyttet laget med grasrottrenerkurs:  Christer 

Navn/Nivå: 

Christer / Trener / nivå 1 

 

Antall spillere i starten av sesong: 15 

Antall spillere på slutten av sesong: 12 

Antall foreldremøter: 1 (hvor 1 foreldre møtte) 

 

Sesongen 2024 – Sportslig:  

Etter noen innledende forsøk endte vi med å spille 7er i en 9er serie.  Har hatt jevn fremgang gjennom 

sesongen – og har gått fra å tape stort til å vinne de fleste kampene mot slutten av sesongen.  

Jentene begynner nå virkelige vise spillforståelse og flere klarer å holde posisjonene sine. Dog er vi 

fortsatt svært uerfarne på å spille 9er – hvor banen blir stor både i bredde og lengde og offsiden 

begynner å virke.   Vi får en stor overgang i år hvor vi skal forsøke på 9er fotball igjen. Det vil stille 

mye større krav til utholdenhet og fotballforståelse. 

 

Sesongen 2024 – Sosialt:  

Jentene har det mye moro sammen .  Vi har hatt både sommer og vinteravslutning, med henholdsvis 

bowling og klatring.  I tillegg har vi hatt  flere cuper – sprint/jeløy jentecup,  allejenterpåbanen, 

interncup og påmeddrakta.   På slutten av sesongen måtte hver jente skriftlig bekrefte interessen for 

enda ett år slik at vi fikk «sikret» nok spillere. 

 

Hva har vært bra? 

Sportslig utvikling med jentene.  Den begynnende lagfølelsen 

Hva kunne vært bedre? 

At vi hadde klart å spille 9er hele året. Vi fikk ikke til overnattingscupen vi håpte på. 

Hva kan styret tilrettelegge bedre for? 

Støtte til overnattingscup – rekruttering av flere spillere -  mulighet for å spille treningskamper  mot 

9er laget under oss – eventuelt felles 9er treninger med guttene på årskullene under oss. 

 



 

 


